



# Season's Greetings

---

# Joyeuses Fêtes

*Un message en français suivra*

Dear Customers,

As we celebrate the season with those closest to us and look ahead to a new year, we at Liberty NB Gas wish you health, happiness, and prosperity in 2026.

We're entering the new year with optimism and a commitment to serving you better. Here's what you can look forward to:

## **Continued SAVINGS**

Expect ongoing cost advantages compared to electricity. Last year, homeowners saved an average of 30% and businesses saved 43% compared to electricity.

## **Enhanced SERVICE**

Our team is ready to help you use natural gas efficiently and safely. Call us at 1-800-994-2762 or manage your account anytime through [My Account](#).

## **RELIABLE Energy**

Our secure underground distribution system protects your service – that means reliable energy ready when you need it.

## **SAFETY First**

We remain committed to maintaining the highest safety standards for our employees, customers, and communities. We were honoured to receive the



# Season's Greetings Joyeuses Fêtes

Canadian Gas Association's Corporate Safety Award for Employee Safety for the fifth consecutive year.

## COMMUNITY Engagement

We look forward to building on our volunteer efforts and supporting local initiatives.

This year our employees volunteered for initiatives like Habitat for Humanity, First Steps Housing Project Inc., Para NB, and Coldest Night of the Year, and together we raised over \$56,000 for United Way.

From all of us at Liberty NB Gas, please accept our sincere thanks and best wishes for the holidays!

Warm regards,

Gilles Volpé

President, Liberty NB Gas



# Season's Greetings

---

# Joyeuses Fêtes

Chers clients, chères clientes,

C'est le moment de célébrer avec nos proches et de tourner le regard vers une nouvelle année. Nous, à Liberty Gaz NB, vous souhaitons santé, bonheur et prospérité pour 2026.

Nous abordons l'année qui vient avec optimisme et nous nous engageons à vous servir encore mieux. Voici ce à quoi vous pouvez vous attendre :

### Des ÉCONOMIES en continu

Attendez-vous à des coûts toujours avantageux par rapport à l'électricité. L'an dernier, les propriétaires ont économisé en moyenne 30 % et les entreprises 43 % comparativement à l'électricité.

### Un SERVICE amélioré

Notre équipe est prête à vous aider à utiliser le gaz naturel de façon efficace et sécuritaire. Appelez-nous au **1 800 994-2762** ou gérez votre compte au moment qui vous convient par l'entremise de [Mon Compte](#).

### Une énergie FIABLE

Notre système de distribution souterrain sécurisé protège votre service, ce qui signifie que vous disposez d'une source d'énergie fiable lorsque vous en avez besoin.

### La SÉCURITÉ d'abord



# Season's Greetings

---

# Joyeuses Fêtes

Nous demeurons déterminés à maintenir les normes de sécurité les plus élevées pour notre personnel, notre clientèle et nos communautés. Nous avons été honorés de recevoir le Prix de sécurité d'entreprise de l'Association canadienne du gaz pour la sécurité de notre personnel pour la cinquième année consécutive.

## Implication COMMUNAUTAIRE

Nous avons hâte de poursuivre nos efforts bénévoles et de soutenir les initiatives locales. Cette année, les membres de notre personnel se sont portés volontaires pour aider des organismes comme Habitat pour l'humanité, l'organisme First Steps Housing Project inc., Para NB et la Nuit la plus froide de l'année. Ensemble, nous avons recueilli 56 000 \$ pour Centraide.

De la part de toute l'équipe de Liberty Gaz NB, je vous prie d'accepter nos plus sincères remerciements et nos meilleurs vœux pour les Fêtes!

Cordialement,

Gilles Volpé

Président, Liberty Gaz NB